

Please return to the collection box at reception counter of residential tower lobby on or before 17 August 2021
請於 2021 年 8 月 17 日前交回各座頭接待處收集箱

The Belcher's 寶翠園

Application Form – Sub-committee Membership of 10th Owners' Committee
第十屆業主委員會 - 工作小組組員申請表

Name 申請人姓名 : First Name 名 _____ Surname 姓氏 _____

Gender 性別 : Male 男 Female 女

Email Address 電郵地址 : _____ Contact No. 聯絡電話 : _____

Address 地址 : Flat _____, _____/F, Tower _____ 第 _____ 座 _____ 樓 _____ 室

Relationship with Owner 申請人與業主的關係 : Owner 業主/Immediate dependent authorized by Owner 業主授權的直系家屬*
(Relationship with Owner 與業主的關係: _____)
* Please delete as appropriate 請刪去不適用者

Occupation 職業 : _____

Professional Qualifications 專業資格 : _____

Related Experience 相關經驗 : _____

Sub-committee Applied for# 申請的工作小組 : Finance & Procurement 財務及採購小組 Work & Maintenance 工程及維修小組
 Security & Safety 保安及安全小組 Club House & Recreation Facilities 會所及康樂設施小組
 Cleaning & Environment 清潔及環境小組

Please indicate your preference in with "1" being first choice, "2" being second choice.
請於 內填寫屬意選擇的優先次序，以「1」代表首選，「2」代表次選。

Tell us why do you want to join the Sub-committee(s)? In what ways you can contribute through your participation?

請簡述您為什麼要加入小組委員會及在那方面可以作出貢獻。

Signature 簽署 : _____ Date 日期 : _____

Remarks:

1. Please read **Notes for Application and Introduction** for Sub-committee before completing this Application Form.
2. Please return this Application Form to the collection box at reception counter of residential tower lobby **on or before 17 August 2021 (Tuesday) at 6:00 p.m.**
3. You will be notified in three weeks for the result of the application.
4. Information collected will be solely used for the purpose of processing the application. Data will be destroyed upon end of the 10th Owners Committee term.

備註:

1. 請詳閱報名須知及工作小組簡介。
2. 請將此申請表於 **2021 年 8 月 17 日(星期二)下午 6 時正或之前**交回各座頭接待處收集箱。
3. 您將於申請後約三星期內收到有關申請結果的通知。
4. 此申請表的個人資料只會用作此招募用途。而相關資訊將於第十屆業主委員會任期完成後進行銷毀。